
Årsmelding Holmesund vel 2009 26.07.09 
 
Det har gått ett år siden forrige årsmøte. Styret har hatt 6 styremøter siden forrige gang og det gies her 

en kort presentasjon av hvilke saker som har vært tilbehandling og hva som er gjort. Formann Stein 

Olav Kjerland har flyttet og dermed står Holmesund vel pr. dags dato uten formann.  

 

Gangbru Teineholmen 

Da den gamle gangbrua var i dårligere forfatning enn først antatt, ble det kjøpt inn nye U bjelker og alt 

treverk er nytt. Kostnadene for ny bru kontra opprustning av den gamle ville beløpt seg på nesten det 

samme. Styre valgte derfor å lage hele bru ny med tanke på seinere vedlikehold. Brua er satt opp på 

dugnad. Materialkostnader ny bru kr: 

 

Søknad om midler av Tverdalsøya vel ved salget av gamle banken. 

Her fikk vi tildelt ca kr 38000.- som skal brukes til barns trivsel på Teineholmen. Av disse pengene er 

det innkjøpt og montert ny sklie, stupebrett (ikke montert) skal monteres ytterst på Teineholmen, 

badebrygga avventer vi da vi ikke er helt i havn med planlegging av denne. Da er det fortsatt midler 

igjen til sand til stranda som vi kan bruke ved en seinere anledning. 

 

Holmesundsveien. 

Foreløpig så har ikke Statens Vegvesen villet senke hastigheten på veien, så dette jobbes det videre 

med! 

 

Gjestebøyer. 

Det er ikke lagt ut gjestebøyer da flertallet i bryggekomiteen kom til den konklusjonen at de ville leie 

ut fastboende først. 

 

Båtskjær. 

Det ble oppfordret til rydding på Båtskjær og eier av utstyret ble kontaktet og dette er nå ryddet opp i. 

Takk for god innsats til eieren! 

 

Kontingent. 

Kontingenten ble justert til 160.- kr, som gir stemmetrett ved årsmøtet. Hver husstand har anledning til 

to stemmeberettigede på årsmøtet, altså maks kr 320.- pr. husstand. Giro ble lagt i postkassene. Sendt 

til de som ikke har postkasse. Forfall 24.7.09 Kontingent kan også betales på årsmøtet 07.08.09 kl 

18:00 

 

Strø sandkasse. 

Holmesund vel kom frem til at kassene gagner relativt få og kostnadene relativt høye. Tilsvarende sak 

i Skjeggestø har blitt avslått tidligere. 

 

Bruksrett til platting Teineholmen. 

Det kom inn klage på sperring av ferdsel over plattingen i vinter, og styret jobber for å få en avklaring 

over eiendomsforholdet på plattingen. Saken er ennå ikke avsluttet. 

 

Sommerfest 

Sommerfesten er i år avlyst og vi lader batteriene til neste års fest.  

Til info: Linjerydding 

Kraftselskapet har ryddet langs strømledningene. 

Det ligger en god del virke rundt om som kan reddes til ved. 

Årsmøtet 

Blir 7. august etter vedtak på forrige Årsmøte. Sted Lyngørbrygga Tid: kl 18:00 

 

Styret  



 

 

 

 

 

 

 


